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§42 Revidering av bestämmelser om arvoden och ersättningar för 

förtroendevalda 

 

Inte heller under kommunfullmäktigesammanträdet kunde det nya styret ge någon rimlig 

förklaring till varför arvodet för vice ordföranden i kommunstyrelsen behöver höjas med 87%. 

Styret bekräftade återigen att inga nya ansvarsområden eller arbetsuppgifter tillförs uppdraget 

som vice ordförande i kommunstyrelsen i den nya politiska organisationen. 

 

De försök till motivering som ändå gavs kretsade kring det faktum att Moderaterna är ett stort 

parti, och därför måste dess främsta företrädare avlönas ordentligt – oavsett vad som 

arbetsuppgifterna egentligen kräver. Det nya styret anses också ha en sammansättning som 

kräver ständig närvaro av vice ordföranden i kommunstyrelsen i kommunhuset, något som 

uppenbarligen aldrig tidigare krävts av alla de olika styren vi hittills haft i kommunens historia. 

Men det viktigaste av allt var tydligen att den totala kostnaden för politisk verksamhet inte ökat.  

 

Det senare leder till slutsatsen att alla de effektiviseringar och besparingar man lanserat genom 

den nya nämndorganisationen endast har haft ett syfte – att skrapa ihop pengar till 

arvodeshöjningen för vice ordföranden i kommunstyrelsen. Två utskott har blivit en nämnd, 

vilket medfört att 18 förtroendeuppdrag har försvunnit, varav tre arvoderade presidieuppdrag. 

Dessutom har byggnadsnämndens presidium fått en arvodessänkning med 25%. Allt detta för att 

finansiera arvodet för en numera överbetald vice ordförande i kommunstyrelsen. 

 

Det är också värt att notera att den nye vice ordföranden i kommunstyrelsen även tar sig an 

ytterligare två uppdrag, nämligen ordförandeskapet i den nya Samhällsbyggnads- och 

hållbarhetsnämnden liksom vice ordförandeskapet i kommunstyrelsens nya arbetsutskott. 

Tillsammans ger dessa tre uppdrag en arvodering på 120% av en heltid, lika mycket som den 

totala arvoderingen för kommunstyrelsens socialdemokratiska ordförande. Rimligheten i detta 

kan ifrågasättas liksom att överhuvudtaget erhålla en arvodering på 120% av en heltidstjänst.  

 

I övrigt hänvisar vi till reservationen i kommunstyrelsen 2024-05-07, §67 Revidering av 

bestämmelser om arvoden och ersättningar. 
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